
IZ POGOVORA S TAJNIKOM KS TABOR LUKO LEVIČNIKOM

Razvejana dejavnost skupnosti Tabor
Ne bomo pretiravali, če rečerao, da je krajevna skvvpnost Tabor
ena najbolj delavnih v oboini Center, pa nemara tudi v vsej
Ljubljani. Njihov program dela je ?elo obsežem, pa kljub temu
realen in izvedljiv. Otristoali smo tajnika torajevne skupnosti Luko
Levičnika in se zadržali z njim v daljšem pogovoru o težavah,
problemih, naporih in še o čem.

Luka Levičnik je najprej po-
udaril, da 6500 občanov in de-
lovnih ljudi njegove« krajevne
skupnosti uresničuje razvejane
programe dejavnosti in pri tera
dosega zelo lepe uspehe. Tat>or-
jani so se denimo med prvdmi
lotili rešitve vprašanja hišnih
svetov, kot to po novem zahte-^
va zakon.

Krajevna skupnost, po bese-
dah njenega tajnika iz dotacij
občihske skupščine pokriva
predvsem funkoionalne in ma-
terialne izdatke za potrebe nor-
malnega delovanja samouprav-
nih organov in tajništva KS,
iz manjšega dela pa realizacijo
minimalnega programa komisij
in družbenega cenfera. Kar zade-
va vprašanje financiranja kra-
jevne skupnosti, o katerem te-
če že dalj časa široka javna
razprava v republiki, pa je bil
Luka Levičnik mnenja, da bi
moral bližnji aprilski posvet, ki
sta ga napovedali sekcija za
KS slcupnosti slovenskih občdn
in republiška konferenca
SZDL odgovoriti na nekatera
odprta vprašanja financiranja
krajevne skupnosti za letošnje
leto in nakazati sistemske re-
šitve v prihodnje.

Glede na to, da je program
dela za letošnje leto veliko ob-
širnejši in zahtevnejši, kakor
dopuščajo fdnapčne možnosti
krajevne skupnosti in ker KS
meni, da je realizaoija zastav-
ljenih programov y interesu
občanov in zaposlenih v temelj-
nib. organizacijah združenega
dela in OZD, je potrebno, da
se o njem dogovorijo (in to
kmalu) samoupravno z obča-
ni, predvsem pa z delovnimi
ljudmi, zaposlenlmd na območ-
ju krajevne skupnosti.

Luka Levičnik je poudaril, da
bi v krajevni skupnosti želeli
z dodatnim financiranjem fd-
nancirati vse tiste oblike de-
javnosti, kr nišo v programu
obveznega poslovanja krajevne
skupnosti in so v interesu de-
lovnih ljudi in občanov.

USTANOVITEV SVETA
POTROŠNIKOV

Na vprašanje, kje je težišče
dela krajevne konference socd-
alistične zveze delovnega ljud-
stva, je tajnik KS dejal, da se

mora KK ZSDL angaždrati
predvsem pri ustanavljanju sa-
moupravnih interesnih skupno-
sti v okviru krajevne skupno-
sti. Precejšnjo pozornost pa
morajo posvetiti vsekakor tu-
di ustaris,-vljanju sveta potroš-
nikov in nadaljnjemu ustanav-
ljanju hišnih svetov. Dobršen
del odgovornosti pa zahteva
KK SZDL tudi pri usmerjanju
delegatskega sistema, pri pove-
zavi z delegacijo za zbor KS
obftine, pri povezavi z delega-
cijo za SIS pri analiziranju de-
la delegacij in sodelovanju ob-
čanov v delegatskem sistemu.
Ustanoviti je potrebno in ka-
drovsko okrepiti tudd volilno
komisijo. Organizaoija sociali-
stične zveže v KS Tabor mora
posvetiti ustrezno pozornost
tudi spremljanju dela ostalih
družbenopolitičnih organdzacij
na področju krajevne skupno-
sti, kar so, po besedah tajhika
že tudi vnesld v letošnji prog-
ram dejavnosti. Gre predvsem
za sodelovanje na občnih zbo-
rih teh organizacij in na po-
membnejših sestankih in akcd-
jah. Posebno skrb pa bodo
narneniM tudi mladinski orga-
nizaoiji na terenu. KK SZDL
bo v letošnjem letu posvetila
posebno pozornost tudi delu
društev, še posebej pa TVD
Partizanu, RK in DPM Tabor.

OBNOVITEV SPOMIN-
SKIH OBELEŽIJ

Krajevna organizacija ZB
NOV Tabor bo tudd letos kot
v vseh preleklih letih sodelova-
la z ostalimi družbenopolitič-
nimi organizacijami pri uresni-
čevanju družbenega in politič-
nega programa krajevne skup-
nosti. Poleg družbenopolitične
dejavnosti pa ima organizacija
pripravljenih še vrsto interes-
nih dejavnosbi, ki jih bo re-
alizirala v tekočem letu. Tu
gre predvsem za ureditev član-
ske kartoteke, stalnega ureje-
vanja priznavalnin borcem,
okrevanja v zdraviliščih in le-
tovanj ob morju in na plani-
nah.

Luka Levičnik poudarja, da
je organizacija ZB NOV v svoj
program, kot prioritetno nalo-
go zapisala obnovitev spomin-
skih obeležij na tererm KS Ta-

bor. Poleg tega bodo organizi-
rali tudi izlet za okrog 150
invalidov oziroma invalidskih
upravičencev. Ob vseh teh akci-
jah pa člani zveze borcev niti
za hipec ne pozabijo tudi svo-
jega človešk^ga poslanstva, saj
so v svoj program zapisali, da
bodo ob vseh primerih bolezni
njihovih tovarišev soborcev
le-te obiskali na domovih in se
jih spomnili s skromfiim dari-
lom in šopkom.

Izredno aktivna je na Tabo-
ru tudi organizacija zveze re-
zervnih vojaških starešin, ki
bo mimo rednega dela, kot so
strokovna predavanja, izpiti in
orientacijski pohodi organizsi-
rali še ogled vojaško strokov-
nega poligona na Blokah. V
poletnih mesecih pa organiza-
cija načrtuje celo vrsto poli-
tično strokovnih predavanj,
septembra pa poučno informa-
tivni izlet, kakor so ga poime-
novali in proti koncu leta or-
ganiziranje proslave dnevaJLA.

SKRB ZA MLADINO IN
NAJMLAJŠE

Tajnik. Luka Levičnik je' v
zvezi z delovanjem društva
prijateljev mladine na njiho-
vem terenu poudaril, da so
v program zapisali, da bodo
njihova prizadevanja usmerje-
na k vsemu, kar je v zvezi
z' mladim rodora in družino.
Tako si bodo v samoupravnih
interesnih skupnostih in druž-
benopolitičnih skupnostih, kjer
člani DPM delujejo, prizadeva-
li vplivati na takšne sistemske
rešitve, ki bodo čimbolj ugod-
ne za mladi rod in družino.
Gre predvsem za nekatera od-

. prta vprašanja sistemske na-
rave, kot so-zakonodaja s pod-
ročja družine, otroškega varst-
va in ižobraževanja in zdrav-
stvenega in socialnega varstva.

Skupaj s svetom zveze pi-
onirskega odreda Nede Ger-
žinič, ki deluje v sestavi osnov-
ne šole Ledina, si bodo priza-
devali uresničiti program od-
reda. Prav tako bodo z OŠ Le-
dina sodeldvali tucli prt uva-
janju celodnevne šole. -Luka
Levičnik iz tega programa de-
javnosti društva navaja celo
vrsto akcij, mi pa smo zabe-
ležili le še nekatere. V prvi
vrsti organiziranje ure prav-
ljic za tiste predšolske otroke,
kd niso vključeni v vzgojno
varstvene zavode, 'organizacijo
šole za starše s temami, kot
so šolski novinec in kako rav-
nati z otrokom, ki odklanja
hrano.

Društvo si je zadalo kot
pomembno nalogo tudi ogled
vseh igrišč ob posameznih sta-
novanjskih hišah in popravilo
vseh objektov ter dopolnitev
igrišč. Seveda te akcije ne bodo
zmogli sami, zato se bodo
obrnili na skupnost otroškega
varstva, skupnost za telesno
kulturo in neposredno na kra-
jevno skupnost.

STANOVANJA ZA
UPOKOJENCE

Društvo upokojencev na Ta-
boru bo letos organiziralo sku-
paj s sorodnim društvom z
Viča nekaj Metov, obiskali bo-
dp (podobno kbt člani ZB
NOV) svoje bolne člane na do-
movih, ki jim bodo dajali (pa
tudd vsem ostalim) tudi pod-
poro za ozimnico. Zelp radi
pa bi to podporo finančno po-
večali, če bo seveda dovolj de-
narja! Med pomembne naloge
sodi vsekakor tudi reševanje
stanovanjskih problemov upo-
kojencev, radi pa b%tudi naba-
vili svoj prapor, za katerega
pa nimajo dovolj finančnih
sredstev.

ŽIVAHNI TABORNIKI

Na območju KS Tabor delu-
jejo tudi vodi tabornikov, vklju-
čeni v četo Ornih tulipanov
Zmajevega odreda. Ceta, ki de-
luje tudi v KS Kolodvor in
KS Stari Vodmat šteje okrog
sto članov, od tega pa jlh je
25 z območja KS Tabor. Kdor
je bil le enkrat v življenju s
taborniki verjetno ve, kaj vse
počnejo, zato tega ne bi še
enkrat ponavljal. Raje povej-
mo, s kateritni težavami se pri
svojem delu mladd taborniki
srečujejo.

V prvi vrsti predstavlja velik
problem oprema, ki je draga,
zato je tudi nemogoče izpelja-
ti nekatere akcije, ki so se-
štavni iri nujni del vadbe ta-
borndkov. Taborniki bodo npr.
sodelovali tudd na pohodu ozi-
roma Slovenskem taborniško-
partizanskem mnogoboju, če
zapišemo le eno izmed akcij,
ki se je bodo udeležili (preho-
dili bodo prek 40 km). Glede
na to, da trajajo priprave dalj
časa in so zelo obsežne, so se
obrnili na KS za denarno po-
moč. Podobne težave jdh čaka-
jo tudi pri organizaciji tradi-

cionalnega Cičovega memori-
ala, kot bodo zopet . morali
prisko^itd na pomoč občani
KS.

Velike težave pa je po mne-
nju tabornikov tudi nerazume^
vanje staršev, ki v taborniški
organizaeiji ne vddijo njenega

'pravega pomena. Zato so se
tudi v kadrovskem smislu obr-
nili na KS za ustrezno pomoč.
In ob koncu verjetno rakrana
skoraj vseh organizacij in druš-
tev v Ljubljani — prostori. Kaj
od vsega naštetega pa bo moč
uresničiti, je seveda stvar KS
Tabor, njenah delovnih ljudi
in občanov, ki bodo o prog-
ramih in dejavnosti, tako tabor-
nikov, kot tudi ostalih še spre-
govorild.

Našteli smo le nekatere,
morda najzanimivejše težave
in želje posameznih organiza-
cij na terenu KS Tabor, morda
smo imeli srečo pri izboru,
morda tudi ne kot pravi Luka
Levičnik, je dela toliko, da vča-
sih niti ne veš, ali bi kar pre-
spal v pisarni ali bi odšel do-
mov. To pa je tudi potrddtev
tistih členov ustave, ki o kra-
jevni skupnostd govorijo in jo
imajo za temeljno celico naše
samoupravne socialisttčne druž-
be. Seveda pa ob tem nikakor
ne bi smeli pozabljati na vse
tiste težave, s katerimi se KS
pri svojem delu, skupaj z vse-
mi organizacijami ih društvi
srečuje. V pogovoru z Luko
Levičnikom smo se jih dotakni-
li le bežno, zavedajoč se, da
bi za obravnavo kompleksne
problematike morali tiskati po-
sebno prilogo, »Dogovorov«.

Slavko Drlje


